



致：童軍/深資童軍支部團員及家長

副本：區總監、旅長、副旅長、各支部領袖、政務委員及顧問老師

通告第 2024/06 號

2024 年 4 月 10 日

訓練活動：一級山藝訓練證書課程

本旅童軍支部定於二零二四年五月份將為成員舉辦一級山藝訓練證書課程，由山藝教練教授。除了讓成員學習基本的山藝知識、技術及安全觀念，更可培養良好的登山態度，關注和愛護山野環境。完成課程後可獲簽發「一級山藝訓練證書」及「地圖閱讀章（技能組）」。詳情臚列如下：

(1) 活動日期：

日期	時間	地點	備註
2024 年 5 月 15 日 (星期三)	12:00 - 18:00	聖貞德中學	理論課
2024 年 5 月 18 日 (星期六)	12:00 - 18:00	西貢西郊野公園	實習課
2024 年 5 月 25 日 (星期六)	12:00 - 18:00	北角寶馬山	實習課

(2) 活動費用： 每位港幣\$50 (包括輕便茶點及證書費用)

(3) 集合時間： 12:00

(4) 集合地點：

- 聖貞德中學 (5 月 15 日)
- 稍後公佈 (5 月 18 及 25 日)

(5) 解散時間： 18:00

(6) 解散地點：

- 聖貞德中學 (5 月 15 日)
- 稍後公佈 (5 月 18 及 25 日)

(7) 其它事項：

- 各成員需穿著戶外活動服、長褲及行山鞋/深坑紋波鞋。
- 各成員需於活動前進食午餐。
- 各成員需帶備童軍紀錄冊、防曬用品、雨具、飲用水、書寫工具、個人藥物、指南針及哨子。
- 如天文台在活動前 3 小時發出黃色暴雨警告或懸掛 3 號或以上風球，此活動將會延期。
- 如對本次活動有任何查詢，請與本旅童軍團長劉國俊先生(9197-5023)聯絡。

港島第四十八旅童軍團長

劉國俊

通告第 2024/06 號

回條

童軍團長：

本人已知悉上述通告之內容，並 * 同意 / 不同意 成員參與 2024 年 5 月份舉行的「訓練活動：一級山藝訓練證書課程」。

成員姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

小隊：_____

家長/監護人姓名：_____

*請刪去不適用者

緊急聯絡電話：_____



To : Scout Troop/ Venture Scout Unit Members & Parents

Circular No. 2024/06

Cc : DC, GSL, AGSL, Leaders, Lay Members & Consultant Teacher

10th April 2024

Training: Level 1 Mountain Craft Training Course

A Level 1 Mountain Craft Training Course will be held in May 2024. It is taught by Mountain Craft Coach. All members can learn some basic mountaineering and hiking knowledge, skills, safety concepts & to care about the environment. In addition, members will obtain a “Certificate in Level 1 Mountain Craft” & “Map Reader (Pursuit) Badge” after completing the course. Details of the course are as follows:

(1) Activity Details:

Date	Time	Location	Remarks
15 th May 2024 (Wednesday)	12 : 00 - 18 : 00	St. Joan of Arc Secondary School	Theory Class
18 th May 2024 (Saturday)	12 : 00 - 18 : 00	Sai Kung West Country Park	Practical Class
25 th May 2024 (Saturday)	12 : 00 - 18 : 00	Braemar Hill, North Point	Practical Class

(2) Activity Fee: HKD \$50 (Including the fee of light snack & certificate)

(3) Assembling Time: 12 : 00 **(4) Assembling Place:** ● St. Joan of Arc Secondary School (15th May)
● To be announced later (18th & 25th May)

(5) Dismissing Time: 18 : 00 **(6) Dismissing Place:** ● St. Joan of Arc Secondary School (15th May)
● To be announced later (18th & 25th May)

- (7) Others:**
- All members must wear scout outdoor clothes, trousers & hiking shoes/trekking shoes.
 - All members are required to have lunch before attending the activity.
 - All members should bring his/her record book, sunscreen, rain gear, water, writing instrument, personal medicine, compass & whistle.
 - If Amber Rainstorm Signal; or Tropical Cyclone No.3 Signal or higher are issued 3 hours before the activity, the activity would be postponed.
 - For enquiries, please contact Scout Leader, Mr. Brian Lau at 9197-5023.

Brian Lau
Scout Leader of 48th HKG

Circular No. 2024/06

Reply Slip

Dear Scout Leader,

I am aware of the contents of the above notice and * **Agree / Disagree** with the members to participate in the “**Training: Level 1 Mountain Craft Training Course**” held in May 2024.

Name of Member : _____ Signature of Parent/Guardian : _____

Patrol : _____ Name of Parent/Guardian : _____

*Please delete as appropriate. Emergency Contact Tel No. : _____